

КАРТА МИРА – РОССИЯ

ФЕСТИВАЛЬ

Дорогие друзья!

Приглашаем Вас принять участие в Фестивале «Карта мира – Россия», который состоится с 1 по 7 июня 2022 года.

Мы подарим Вам яркие и незабываемые эмоции от нашей встречи в атмосфере праздника дружбы и доброты!



ПРОГРАММА ФЕСТИВАЛЯ

1 июня

14.00 – Торжественная церемония открытия Фестиваля «Карта мира – Россия».

14.30 – Культурная программа с участием лучших российских детских музыкальных коллективов, талантливых артистов, актеров театра.

Виртуальная экскурсия по России.

2-6 июня

12.00 – Концертная программа с участием артистов и детских творческих коллективов стран-участниц Фестиваля на их государственных языках.

7 июня

14.00 – Церемония закрытия Фестиваля «Карта мира – Россия». Передача символической статуэтки птицы сокол представителю следующей страны-участницы Всемирного движения «Карта мира».

Внимание!

Программа Фестиваля будет транслироваться только в телевизионной версии на официальном сайте Всемирного движения «Карта мира» www.world-fest.com и других телекоммуникационных ресурсах.



www.world-fest.com

WORLD MAP – RUSSIA

FESTIVAL

Dear friends!

We invite you to take part in the “World Map – Russia” Festival, which will be held from June 1-7, 2022.

Our meeting in the atmosphere of a holiday of friendship and kindness will give you plenty of bright and unforgettable emotions!



THE FESTIVAL PROGRAM

June 1st

14.00 - The opening ceremony of the “World Map – Russia” Festival.

14.30 - Cultural program with the participation of the best Russian children's musical groups, talented artists, theater actors. A virtual tour of Russia.

June 2-6

12.00 - Concert program with the participation of artistes and children's performance groups of the countries participating in the Festival in their official languages.

June 7

14.00 - The closing ceremony of the “World Map – Russia” Festival. Handing over a symbolic statuette of a falcon bird to the representative of the next member country of the “World Map” Global movement.

Attention!

The program of the Festival will be broadcast only in the television version on the official website of the “World Map” Global movement www.world-fest.com and other telecommunication resources.



www.world-fest.com